

# SHARE A COACH

## GOING AROUND – PENANG 檳城

Penang 檳城	Temple and Shopping Tour 寺庙与购物行程		
Duration 时间	Approx. 4 HRS 大约 4 小时		
Disembark 船抵达时间	08.00 am	Embark 船离港时间	02.00 pm
Tour Pick Up Time 集合时间	08.45 am	Last Boarding time 最后登船时间	12.45 pm
Meeting Venue 集合地点	Penang Swettenham Port 檳城码头		

时间	走走看看 - 行程
08.00 am 08.15 am – 08.45 am	<p>享用您的早餐于邮轮内，邮轮抵达“东方之珠”- 檳城</p> <p>开始下船，并前往檳城码头门口，导游/领队将在此迎接您。</p> <p>开始景点观光：</p> <p><b>极乐诗</b> – 您可在此拍照留念。东南亚其中之一最优秀的佛寺庙宇。巍然耸立山中，拥有美丽的“万佛宝塔”。</p> <p><b>升旗山</b> – 山脚（您可在此拍照留念）升旗山又名檳榔山。山上空气清新，视野开阔。天好的时候可以远望檳城美景。而黄昏过后，城市里灯光闪烁，迷离的夜景更是别有一番风味。</p> <p><b>卧佛</b> – 卧佛寺建于 19 世纪的卧佛寺，位于缅甸巷。该寺内供奉着一尊长达 33 公尺，世界排名第三大的卧佛像，仅次于缅甸和泰国大佛。</p> <p><b>檳城壁画</b> – 著名立陶宛画家巧手所留下的壁画各种各样，您可在此拍照留念。</p> <p><b>姓周桥</b> - 并非只是一座桥，而是周氏人家在十九世纪中葉時，架設於海上碼頭の木造房屋群，共有 75 間木屋，與古城有相當不一樣的水上人家風情。</p> <p><b>康华丽古堡（外观）</b> – 您可在此拍照留念。位于檳城东北部，置身城堡可俯瞰北海港口与延伸东部海滨的海港活动。</p> <p><b>土产店</b> – 檳城特色土产如：豆沙饼，马蹄酥，香饼，豆蔻，豆蔻膏等。</p> <p>若时间允许，将带您前往檳城著名的 <b>Gurney Plaza</b> 购物逛街。</p>
12.45 pm	回返码头，登上维多利亚号。

Time	GOING AROUND
08.00 am 08.15 am – 08.45 am	<p>Enjoy your breakfast onboard / Cruise arrived at Penang – Pearl of Orient</p> <p>Disembark from Costa – Victoria to Penang Port. Our Tour Leader / Tour Guide will meet you at the ARRIVAL PORT.</p> <p>Start the Going Around , features:</p> <p><b>Kek Lok Si Temple</b> – One of the finest Buddhist temple in South East Asia, stands majestically on a hill in Air Itam. This Temple built in tiers culminates the beautifully craft “Pagoda of Ten Thousand Buddha”, you can take photo at here.</p> <p><b>Penang Hill</b> – (Foot Hill Photo stop only) Penang Hill is a hill resort comprising a group of peaks in Penang, Malaysia. It is located in Air Itam, which is 6 kilometres from the city centre of George Town.</p> <p><b>Wat Pho</b> - Wat Pho was built in the 19th century, it is located in Burma Lane. The temple dedicated to an up to 33 meters, the world's third largest reclining Buddha image, Myanmar and Thailand after the Buddha.</p> <p><b>Wall Painting</b> - Take an amazing tour around George town to discover the unique painted walls mimicking life in the city and the wrought-iron caricatured with anecdotal descriptions of the streets that they adorn.</p> <p><b>Clan Jetty</b> - Not just a bridge, but Zhou people in the nineteenth century, erected at sea pier wooden houses group, a total of 75 huts, and there are quite different ancient Shui shang ren jia style.</p> <p><b>Fort Of Cornwallis</b> – One of the most interesting historical landmarks in George Town (photo stop)</p> <p><b>Local Product</b> – brief stop at local product shop for Penang famous Tau Sa Pia, Beh The Saw, Phong Peah Nugmets.</p>
12.45 pm	<p>If time permitted, will bring you to Gurney Plaza for shopping.</p> <p>Return back to Penang Port, embark to Costa – Victoria.</p>

NOTE: EXCLUDES ALL ENTRANCE FEES / TIPPING / MEALS

不含所有入门票 / 小费 / 餐饮

COST SHARE	RM 60.00 per person
------------	---------------------

By [www.tourbusesmalaysia.com](http://www.tourbusesmalaysia.com)

TEL: 016-772 8610